
Stikkord fra styremøte 
FAGDEKK AS
24 september 2024

• Møtet ble avholdt 24 september 2024 , på Teams

• Alle styremedlemmer og varamann deltok.

• STIKKORD fra det som ble diskutert og behandlet:

• Administrasjonen oppdaterte på status så langt, varekjøpet er opp ca 6% i beløp, 
og litt mer enn dette i antall

• All markedsføring for høsten ble gjennomgått

• Prosessen med bestilling, levering og fakturering av Fortune ble gjennomgått

• Status og fremdrift på webshop ble gjennomgått og diskutert

• Det vil bli gjort en vedtektsendring for å unngå at store oppkjøp av medlemmer 
skal kunne resultere i at styre og administrasjon blir «kuppet» av ekstern aktør 
som setter egne interesser foran Fagdekk

• Det ble diskutert hvorvidt Fagdekk og Point S som merkevare kan styrkes uten at 
det koster en bondegård

• Ingen av styremedlemmene hadde andre saker som de ønsket å ta opp.
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